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 Z Á P I S  

 

z 22. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Poniky, ktoré sa konalo  

dňa 02. júna 2022 v zasadačke Obecného úradu v Ponikách  

 

 

Prítomní:         Podľa prezenčnej listiny 

Program:         Podľa pozvánky, ktorá tvorí súčasť tohto zápisu 

 

K bodu č. 1 Otvorenie 22. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Poniky  

Zasadnutie otvorila a prítomných privítala starostka obce Ing. Jana Ondrejková.  

 

- Na 22. rokovaní ObZ nebol prítomný poslanec ObZ Miroslav Šávolt 

 

K bodu č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Starostka obce Ing. Jana Ondrejková predniesla návrh na určenie zapisovateľa 

a overovateľov zápisnice a prečítala dôvodovú správu. 

Na základe § 5 odstavec 31 Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva obce 

Poniky sa zo zasadnutia zastupiteľstva vyhotovuje zápisnica. Zápisnicu podpisuje 

zapisovateľka, overovatelia, starosta a prednosta. Z dôvodu vyhotovenia zápisnice je 

predložený vyššie uvedený návrh. 

Za zapisovateľku na tomto zasadnutí ObZ navrhla Mgr. Janu Turčanovú a poslancov 

ObZ Ing. Alenu Ježekovú a Martinu Šalkovú za overovateľov zápisnice.  

 

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A)     Určilo  

A.1. Mgr. Janu Turčanovú za zapisovateľku zápisnice   

A.2. Ing. Alenu Ježekovú a Martinu Šalkovú za overovateľov zápisnice.    

Hlasovanie: 8/0/0 

 

 

K bodu č. 3 Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce Poniky  

Poslanci ObZ boli oboznámení s programom 22. rokovania Obecného zastupiteľstva 

obce Poniky, ktorý prítomným predniesla Ing. Jana Ondrejková, starostka obce Poniky.  

 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Schválilo 

Program 22. rokovania Obecného zastupiteľstva obce Poniky. 
Hlasovanie: 8/0/0 

 

 

 
K bodu č. 4  Kontrola plnenia uznesení 

Informatívnu správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Jana 

Klimová, hlavná kontrolórka obce Poniky. Správa tvorí samostatnú prílohu tohto zápisu.  
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Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Zobralo na vedomie 

Kontrolu plnenia uznesení prijatých na zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Poniky dňa 

02. júna 2022. 

Hlasovanie: 8/0/0 

 
 

K bodu č. 5  Informatívna správa o aktivitách starostky obce 

 Informatívnu správu o svojej činnosti prítomným predniesla Ing. Jana Ondrejková, 

starostka obce Poniky. Správa v plnom znení tvorí samostatnú prílohu tohto zápisu.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Zobralo na vedomie 

Informatívnu správu o aktivitách starostky obce Poniky.  

Hlasovanie: 8/0/0 

 

 

 

K bodu č. 6  Informatívna správa nezávislého audítora k individuálnej účtovnej 

závierke obce za rok 2021 

Informatívnu správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesli Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky a Božena Bukvajová, účtovníčka obce Poniky. Správa 

tvorí samostatnú prílohu tohto zápisu.  

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Zobralo na vedomie 

Správu nezávislého audítora z overenia individuálnej účtovnej závierky, výsledkov 

hospodárenia a peňažných tokov obce k 31. 12. 2021. 

Hlasovanie: 8/0/0 

 
K bodu č. 7  Úprava rozpočtu obce 

Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesli Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky a Božena Bukvajová, účtovníčka obce Poniky. Správa 

v plnom znení: (Úprava rozpočtu v textovej a tabuľkovej podobe tvoria samostatné prílohy 

tohto zápisu):  

 

Predkladám vám dôvodovú správu  k bodu programu Úprava rozpočtu - návrh zmeny 

rozpočtu. 

v zmysle Zásad rozpočtového hospodárenia Obce Poniky, časť III. Zmeny rozpočtu 

a rozpočtové opatrenia bod 2.) Zmeny rozpočtu schvaľuje obecné zastupiteľstvo. Starostka 

obce na základe uznesenia obecného zastupiteľstva vykoná zmenu rozpočtu rozpočtovým 

opatrením. 

 

Návrh zmeny rozpočtu  
1.) v príjmovej časti bežného rozpočtu z dôvodov skutočného navýšenia príjmov  

(refundácie, vratka a prenájom mobilných domov) a z dôvodu vyrovnania rozpočtu ZŠ 

s MŠ ŠŽ Poniky v príjmovej a výdavkovej časti ich rozpočtu v položke „vlastné 

príjmy“. 
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2.) v príjmových finančných operáciách bol prevedený zostatok z predchádzajúcich 

rokov na pokrytie kapitálových výdavkov.  

3.) vo výdavkovej časti bežného rozpočtu: 

       výdaj finančných prostriedkov (ďalej len FP) z rozpočtu obce na materiálnu pomoc 

a asanačné 

       práce - požiar Lešť ktoré neboli v rozpočte zahrnuté. 

4.) Vo výdavkovej časti kapitálového rozpočtu: 

výdaj FP na položky v kapitálovej časti rozpočtu, ktoré neboli v rozpočte zahrnuté (5 

% spolufinancovanie – nákup kontajnerov), nákup 3 mobilných domov pre rómskych 

spoluobčanov s maloletými deťmi, ktorí boli  postihnutí  požiarom, stavebné úpravy 

v kuchyni školskej jedálne a spolufinancovanie WIFI pre obec. 

 

Ing. Alena Ježeková, poslankyňa ObZ: - pýta sa, za aké služby bola obci poskytnutá vratka 

od spoločnosti Webra 

Božena Bukvajová, účtovníčka obce: - odpovedá, že to bol prevod z minulého roku  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - upresňuje, že vratka bola poskytnutá v rámci 

projektu WIFI pre teba, tento projekt sa totiž mal predfinancovať a nie refundovať, tak sa 

musela urobiť oprava  a taktiež sa do vratky zahrnulo spolufinancovanie projektu 

Božena Bukvajová, účtovníčka obce: - informuje, že ďalšia zmena v rozpočte sa týka 

položky na zabezpečenie nového ubytovania pre Rómov po požiari 

Ladislav Štec, poslanec ObZ: - pýta sa, či Rómovia riadne platia stanovené splátky za 

ubytovanie 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že Rómovia platia riadne a včas a už si 

podávajú aj nové žiadosti na predĺženie zmlúv. Príslušné ministerstvo sa ale zatiaľ ešte 

nevyjadrilo k refundácii nákladov vzniknutých počas vyhlásenej mimoriadnej situácie 

v súvislosti s požiarom v lokalite Lešť 

JUDr. Veronika Poliaková, poslankyňa ObZ: - pýta sa, či je v úprave rozpočtu zahrnutá aj 

dotácia z poisťovne Allianz 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že dotácia bola obci poskytnutá v posl. 

dňoch pred konaním tohto rokovania ObZ a túto položku nebolo možné do rozpočtového 

opatrenia zahrnúť  

Božena Bukvajová, účtovníčka ObZ: - reaguje, že tieto financie nebude musieť schvaľovať 

ObZ ako ďalšiu úpravu rozpočtu, lebo príjem bude rovnaký ako výdaj 

JUDr. Veronia Poliaková, poslankyňa ObZ: - ďalej sa pýta, či je v tejto úprave rozpočtu 

zahrnuté aj svetelné označenie prechodov cez cesty pri MŠ a ZŠ 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - konštatuje, že o týchto financiách bude podrobne 

informovať v bode Rôzne 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Schválilo 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2022 – zmena rozpočtu Obce Poniky. 

Hlasovanie: 8/0/0 

 
K bodu č. 8   Záverečný účet obce 

Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesli Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky a Božena Bukvajová, účtovníčka obce Poniky. Správa 

v plnom znení: (Informačná správa k Záverečnému účtu obce Poniky, ako aj stanovisko 

hlavnej kontrolórky obce k Záverečnému účtu tvoria samostatné prílohy tohto zápisu):  
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Z ustanovenia § 16 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v  znení neskorších predpisov obec 

Poniky je po ukončení rozpočtového roka povinná súhrnne spracovať údaje o rozpočtovom 

hospodárení  do záverečného účtu, a v zmysle § 11 ods. 2 písm. d) zákona NR SR  č. 

302/2001 Z. z. o samospráve vyšších územných celkov v znení neskorších predpisov tento 

predložiť na schválenie v Zastupiteľstve obce Poniky. 

Návrh Záverečného účtu predstavuje súhrnný dokument o výsledkoch rozpočtového 

hospodárenia obce Poniky za rok 2021 ktorý vychádza z údajov účtovnej závierky obce 

Poniky za rok 2021, ktorá bola v súlade ustanovením § 16 ods. 3 zákona NR SR č. 

583/2004 Z. z.  o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy overená audítorom. Správa 

audítora tvorí prílohu tohto materiálu. 

Návrhu záverečného účtu obce Poniky za rok 2021 obsahuje plnenie príjmov 

a čerpanie výdavkov rozpočtu v roku 2021, zúčtovanie finančných vzťahov so štátnym 

rozpočtom, vrátane finančných vzťahov k príspevkovým a rozpočtovým organizáciám v 

zriaďovateľskej pôsobnosti obce, prehľad o majetku, pohľadávkach a záväzkoch obce 

Poniky , príjmoch a výdavkoch peňažných fondoch obce a prehľad o stave a vývoji dlhu. 

 

Návrh záverečného účtu obce Poniky za rok 2021 bol v zmysle  § 18 ods. 1 písmeno c) 

zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov predložený 

hlavnému kontrolórovi za účelom vypracovania odborného stanoviska (tvorí prílohu 

tohto materiálu) a návrh záverečného účtu bol verejne sprístupnený na úradnej tabuli obce v 
zákonom stanovenej lehote, t. j. najmenej 15 dní pred jeho schválením v súlade s § 9 ods. 2 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a s § 16, odsek 9 

zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. 
Obec si splnila povinnosť podľa § 16 ods. 3 zákona o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a dala si overiť účtovnú závierku audítorom podľa osobitného predpisu, ktorým 
je zákon č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (§ 9 ods. 4). 

Záverečný účet bol zverejnený 12. 05. 2022 a zvesený 28. 5. 2022. 

 

Jana Klimová, hlavná kontrolórka: - konštatuje, že hospodárenie v roku 2021 vykazuje 

veľmi dobrú úroveň a prvý krát je obec vo vyrovnaní, čo sa týka poplatkov za PDO, aj výber 

daní sa zlepšil, nevznikli vyššie nedoplatky 

Božena Bukvajová, účtovníčka obce: – hovorí o prevode zvyšku do rezervného fondu – 10 

percent 

Jana Klimová, hlavná kontrolórka: – konštatuje, že prevod 10 percent zvýšených 

finančných prostriedkov je povinnosť previesť do rezervného fondu, odkiaľ sa môžu použiť 

na to, čo treba, napr. v prípade havárií a pod.. Ďalej informuje, že do svojho materiálu 

nedávala porovnanie hospodárenia obce za posl. 10 rokov a uviedla iba súčasný stav. 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A) Zobralo na vedomie 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce Poniky k Záverečnému účtu obce za rok 2021. 

 

B) Schválilo 
B.1.  Záverečný účet  obce Poniky za rok 2021 v súlade s § 16 ods. 10 písm. a) zákona č. 
583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov s výrokom: 

Celoročné hospodárenie obce Poniky za rok 2021 sa schvaľuje bez výhrad. 
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B.2. Výsledok hospodárenia za rok 2021 v súlade s § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona NR SR  
č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov: 

 

Záverečný účet obce Poniky za rok 2021 
Bežné príjmy spolu    
z toho: 

1 849 130,88 

 
Bežné príjmy obce 1 761 372,71 

Bežné príjmy rozpočtovej organizácie 87 758,17 

Bežné výdavky spolu  
Z toho : 

1 439 567,37 

Bežné výdavky obce  616 331,07 

Bežné výdavky rozpočtovej organizácie 823 236,30 

Prebytok bežného rozpočtu 409 563,51 

Kapitálové príjmy  obec   
Kapitálové príjmy rozpočtová organizácia                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

75 769,40 
 

0,00 

Kapitálové výdavky obec 
Kapitálové výdavky rozpočtová organizácia 

106 748,25 
            0,00 

Schodok kapitálového rozpočtu                                                   -30 978,85 

Prebytok  rozpočtu  378 584,66 

Odpočet  štátnych účelových prostriedkov -63 733,10 

Prebytok  rozpočtu spolu : 314 851,56 

Príjmy finančných operácií – obec 106 857,31 

Príjmy finančných operácií – Základná škola s MŠ ŠŽ 18 241,12 

Príjmy finančných operácií  spolu : 125 098,43 

Výdavky finančných operácií 0,00 

Hospodárenie z finančných operácií 125 098,43 

Hospodárenie obce po odpočítaní štátnych účelových prostriedkov  
je  prebytok  rozpočtu 

314 851,56 

 

Obec v roku 2021 hospodárila s prebytkom vo výške 314 851,56€; takto vykázaný prebytok 

rozpočtu je zistený v súlade s § 2 písm. b) a c) a § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

B.3. Prevod zostatku finančných prostriedkov z roku 2021 v objeme 31 485,15 EUR zo 

základného účtu na účet  rezervného fondu, ostatné finančné prostriedky budú zapojené do 

rozpočtu obce Poniky . 

Hlasovanie: 8/0/0 
 

K bodu č. 9   Čerpanie rozpočtu obce 

Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesli Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky a Božena Bukvajová, účtovníčka obce Poniky. Správa 

v plnom znení: (Tabuľkový prehľad čerpania rozpočtu tvorí samostatnú prílohu tohto zápisu):  

 

K čerpaniu  rozpočtu Obce Poniky za obdobie od 01. 01. 2021 do 26. 05. 2022 

Čerpanie rozpočtu v príjmovej časti rozpočtu je spolu 758 436,80 €, čo predstavuje plnenie  

na 41 %.  

Príjem  bežného rozpočtu je 680 255,20 €, čo predstavuje plnenie na 45 %.  

Z toho napr.  
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 Výnos dane z príjmov je vo výške 282 097,01 €, čo predstavuje plnenie na 45 %.  

Z týchto finančných prostriedkov (ďalej len FP) bolo škole poukázané na originálne 

kompetencie 94 100,-€. 

 Príjem dane z nehnuteľností (daň z pozemkov a stavieb) je  vo výške 51 549,42 €  (86 

%). 

 Dane za tovary a služby (užívanie verejného priestranstva, za komunálne odpady, daň 

za psa)  30 363,30 €  (64 %). 

Z toho príjmy  za komunálny odpad a drobný stavebný odpad sú 28 385,42 €, čo je plnenie na 

64 %.  

 Príjmy z vlastníctva majetku (príjmy z prenájmu budov a pozemkov) sú vo výške 

83 484,- € 

(33 %),  z toho príjmy z prenájmu pozemkov a budov OPL sú  vo výške 69 000,- €.  

 Administratívne a iné poplatky (správne, cintorínske, za poskytovanie soc. služby 

a pod.)   

  5 476,88 €  (27 %) 

 Úroky: 27,60 €  (28 %) 

 Ostatné nedaňové príjmy (refundácie): 23 171,16 € - jedná sa o refundácie, vratky, 

finančná zbierka Úsmev ako dar.     

 Tuzemské bežné granty a dotácie: 204 108,86 € (42 %). Jedná sa prevažne o finančné 

prostriedky zo štátneho rozpočtu na prenesené kompetencie najmä FP na školstvo na 

normatívne a nenormatívne finančné prostriedky.  

 

Kapitálový rozpočet v príjmovej časti rozpočtu je 14 448,50 (4 %).  

Kapitálový príjem – príjem z predaja pozemkov je vo výške 4 540,- € a dotácia zo ŠR na 

kapitálový projekt Wifi pre teba vo výške 9 908,50 €.  

Príjmové Finančné operácie predstavujú nespotrebované finančné prostriedky zo ŠR z roku 

2021 zapojené do rozpočtu r. 2022. 

 

Čerpanie rozpočtu vo výdavkovej  časti je k 26. 05. 2022 vo výške 409 299,24 €, čo 

predstavuje čerpanie na 35 %. Z toho čerpanie bežného rozpočtu je vo výške 234 036,27 € 

a predstavuje čerpanie na 26 %. 

Čerpanie položiek bežného rozpočtu podľa skupín ekonomickej klasifikácie: 

 

 61*          Mzdy, platy a ostatné vyrovnania –čerpanie vo výške 66 317,87 €  (27 %) 

 62*          Poistné a príspevok do poisťovní, čerpanie je vo výške 24 502,12 €  (32 %)  

 632001    Elektrika  a bioenergia -  čerpanie vo výške 14 537,05   (38 %) 

 632002    Voda podľa odberných miest –čerpanie vo výške 88,69 €  (13 %) 

 632003    Poštovné + telefón – čerpanie vo výške 3 345,65 €  (53 %) 

 633*     Materiál   čerpanie vo výške 24 046,35 €  (48%)  (kultúrne akcie, SPOZ, 

licencie, reprezentačné, knihy  a pod.  

 634*      Dopravné -čerpanie vo výške 4 328,96 €  (27 %) zahŕňa napr. nákup PHM, 

servis a údržbu automobilov, poistenie vozidiel, prepravné (vozenie štiepky dodáv. 

spôsobom) a pod. 

 635*       Údržba  - čerpanie vo výške 14 570,49 €  (6 %) Čerpanie na zimnú údržbu, 

údržbu budov, údržba softvéru, údržba detských ihrísk, oprava poškodeného rozhlasu 

a pod.  

 636*    Nájomné – čerpanie vo výške 769,24 (58 %) €. Čerpanie výdavkov na 

prenájom rohoží a terminálu. 
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 637*     Služby-  čerpanie vo výške 67 734,22 euro  (40 %) z toho náklady na vývoz 

a uloženie odpadov sú vo výške 17 391,96 €  a pod.   

 64*         Transfery – čerpanie vo výške 13 690,96 €  (21 %) na členské príspevky, 

organizáciám z rozpočtu obce (ŠK OPL, SZPB, Ponickje deti), na odchodné, na 

nemocenské dávky a pod.  

 

Čerpanie kapitálového rozpočtu je k 26.05.2022 vo výške 175 262,97 €, (plnenie na 67 

%). Toto čerpanie predstavuje napr. výdavky na nákup pozemkov, mobilných domov pre 

rómskych spoluobčanov postihnutých požiarom v počte 3 ks, na nákup kontajnerov z dotácie 

z Envirofondu, na IBV Poľná, na detské ihriská – rekonštrukciu a modernizáciu (ihrisko 

Hriadky), na stavebné úpravy v kuchyni MŠ a pod. Výdavky v rozpočte na WIFI pre obec sú 

pokryté príjmami  kapitálovej dotácie zo ŠR. 

 

Ing. Alena Ježeková, poslankyňa ObZ: - upozorňuje, že v položke „Reklama“ je čerpanie 

naplánované na 2000 EUR a už je minuté 3000 EUR, pýta sa, prečo vznikol tento rozdiel 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - vysvetľuje, že sa jedná o plánované vydanie dvoch 

kníh, kde bude zmienka o našej obci a tieto texty sa museli vopred zaplatiť 

Ing. Alena Ježeková, poslankyňa ObZ: - ešte sa pýta na energetický audit budov, tiež sú 

v týchto položkách uvedené rozdielne sumy 

Božena Bukvajová, účtovníčka obce: - vysvetľuje, že v rámci tohto projektu bola vystavená 

faktúra, ktorú bolo nutné podľa zmluvných podmienok najprv skontrolovať a až po 

zrealizovanej kontrole príde táto platba z projektu na účet obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A) Zobralo na vedomie 

Čerpanie rozpočtu ku dňu 26. 05. 2022. 

Hlasovanie: 8/0/0 

 

K bodu č. 10  Návrh VZN obce Poniky č. 3/2022 o organizácii miestneho referenda 

Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky. Správa v plnom znení: (Návrh predmetného VZN tvorí 

samostatnú prílohu tohto zápisu): 

 
Obec Poniky v zmysle  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

právnych predpisov, je povinná mať schválené VZN k organizácii miestneho referenda.  

Nakoľko obec nemala takéto nariadené schválené predkladá sa na schválenie. 
 

Bc. Pavol Ondrejko, prednosta OcÚ: - dopĺňa, že do tohto VZN sa zakomponovali aj 

odmeny pre všetkých členov volebných komisií v referende, a to pre všetkých v rovnakej 

výške 60 EUR 

Monika Jakubčová, personalistka OcÚ: - spresňuje, ako a podľa čoho sa určujú odmeny 

členov volebných komisií 

Ing. Alena Ježeková, poslankyňa ObZ: - pýta sa, či tam táto suma musí byť určená presne 

Bc. Pavol Ondrejko, prednosta OcÚ: - odpovedá, že táto suma bola určená striktne, a to na 

základe vyjadrenia právnikov obce 

Ing. Alena Ježeková, poslankyňa ObZ: - pýta sa, či v návrhu predmetného VZN by nemali 

byť uvedené aj dôvody vyhlásenia referenda, pozerala podobné VZN na stránkach iných obcí  

Bc. Pavol Ondrejko, prednosta OcÚ: - odpovedá, že dôvody vyhlásenia referenda sa 

posudzujú podľa príslušného zákona, ale organizácia referenda bude postupovať podľa VZN 
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Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - upresňuje, že všetky náležitosti súvisiace 

s vyhlásením referenda sú presne špecifikované platnými zákonmi 

Bc. Pavol Ondrejko, prednosta OcÚ: - ďalej konštatuje, že každá obec musí mať platné toto 

VZN podľa zákona o obecnom zriadení 

Ing. Alena Ježeková, poslankyňa ObZ: - ďalej konštatuje, že v tomto VZN nie je uvedené 

miesto konania referenda 

Bc. Pavol Ondrejko, prednosta OcÚ: - odpovedá, že jednotlivé obvody pre konanie 

referenda sa určujú podľa počtu obyvateľov ako pri voľbách 

Ing. Alena Ježeková, poslankyňa ObZ: - odpovedá, že volebné obvody, ktoré určuje zákon 

počtom obyvateľov min. 1000 nám  nebude umožnené zriadiť, lebo máme časti, ktoré toľko 

obyvateľov nemajú a taktiež upozorňuje na chybu v ods. 2, kde je mylne uvedený počet 

bodov (chyba je vo VZN opravená obratom priamo na zasadnutí s úpravou textu navrhnutého 

na uznesenie) 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce Poniky: - odpovedá, že naša obec je špecifická, lebo 

máme tri časti, a ďalej konštatuje, že sa jedná o miestne referendum, o ktorého vyhlásení 

rozhodujú poslanci ObZ a keď poslanci určia jeden obvod, tak bude len jeden a keď tri, tak 

budú obvody v každej časti Poník 

Ing. Alena Ježeková, poslankyňa ObZ: - ďalej sa pýta, či by na hlasovacom lístku určenom 

pre referendum nemala byť aj úradná pečiatka obce, lebo lístky sa nebudú dávať do obálok  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce Poniky: - odpovedá, že súhlasí a tento návrh bude 

zapracovaný do príslušného bodu VZN priamo na rokovaní (komponuje s poslancami ObZ 

nové znenie uznesenia, ktoré je nadiktované zapisovateľke priamo na rokovaní). 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A) Schválilo  

Všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky č. 3/2022 o organizácii miestneho referenda 

s upravením § 5, ods. 2, ktorý bude znieť: „Pre tvorbu, zloženie a činnosť okrskovej komisie 

sa použijú ustanovenia § 4 ods. 2 až 5“ a s upravením § 7, ods. 2, do ktorého sa dopĺňa sa bod 

3 v znení: „Okrúhla úradná pečiatka s erbom obce“.  

Hlasovanie: 8/0/0 

 

 

K bodu č. 11  Informatívna správa Obecného podniku lesov, spol. s r. o. o nakladaní 

s majetkom obce 

Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesol Ing. Peter Matula, 

konateľ OPL, spol. s r. o. Poniky. Správa tvorí samostatnú prílohu tohto zápisu. 

 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - vysvetľuje, že OPL, spol. s r. o. Poniky pracuje na 

rozšírení svojho portfólia aj o stavebnú činnosť, tým pádom bude možné zadať OPL aj 

stavebné zákazky – hneď, ako bude mať podnik v obchodnom registri zapísanú aj stavebnú 

činnosť. Obci to prinesie len výhody, lebo sa nebude musieť čakať na ver. obstarávanie, ale 

môže sa zákazka zadať priamo, aj kontrola bude prebiehať interne – kontrolné orgány budú 

tiež vlastné: starostka ako Valné zhromaždenie, hlavná kontrolórka obce a poslanci ObZ 

Ladislav Štec, poslanec ObZ: - pýta sa, ako budú v tejto súvislosti riešené subdodávky 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že 80 percent prác vieme urobiť v 

subdodávke, napr. elektrika, kde využijeme našich majstrov a 20 percent prác bude vedieť 

OPL zrealizovať vo vlastnej réžii 

Jana Klimová, hlavná kontrolórka obce: - upozorňuje, že OPL musí zastrešiť celú zákazku, 

ale podnik si už môže potom ďalej objednať subdodávateľov podľa potreby. Rozšírenie 

portfólia OPL o stavebnú činnosť považuje za veľmi dobrý krok 
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Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - konkretizuje plánované práce na rekonštrukcii 

MŠ, na ktorú obec dostala finančné prostriedky z úspešného projektu, ak bude včas 

podpísaná zmluva, tak cez prázdniny sa môže v MŠ začať s prácami. Opäť zdôrazňuje, že  

vlastná réžia realizácie prác bez externých kontrol a ver. obstarávania urýchli čas. Informuje 

poslancov, že napr. niektoré obce majú sociálne podniky a tým pádom realizujú rôzne 

stavebné práce oveľa lacnejšie (Dobrá Niva...) 

Jana Klimová, hlavná kontrolórka obce: - konštatuje, že takýto podnik netreba nateraz 

vytvárať, lebo obec má vlastnú spoločnosť – OPL, spol. s r. o. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A) Zobralo na vedomie 

Informatívnu správu Obecného podniku lesov, spol. s r. o. o nakladaní s majetkom obce. 

Hlasovanie: 8/0/0 

 

K bodu č. 12  Určenie volebných obvodov, počtu  poslancov a ďalších náležitostí 

v zmysle Zákona 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov 

 

Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky. Správa v plnom znení: 

 
 

Zákon č. 180/2014 o podmienkach výkonu volebného práva v platnom znení je založený na 

princípe viacmandátových volebných obvodov. Počet volebných obvodov závisí najmä od 

počtu poslancov, ktorí majú byť zvolení do obecného zastupiteľstva, pričom zákon limituje 

maximálny počet poslancov pre jeden volebný obvod dvanástimi poslancami.  

V obci, v ktorá sa člení na časti obce možno utvoriť viac mandátových volebných obvodov. 

Územie volebného obvodu je zhodné s územím časti obce.  

Podľa § 166 ods. 3 zákona č. č. 180/2014 o podmienkach výkonu volebného práva v platnom 

znení zákon zakotvuje pôsobnosť obecného zastupiteľstva obce určiť a zverejniť volebné 

obvody a počet poslancov v nich.  

V prípade volieb starostu obce sa zo zákona tvorí jeden jednomandátový volebný obvod, 

ktorého územie volebného obvodu je zhodné s územím obce.  

Právne postavenie starostov legislatívne upravujú hlavne dva zákony. Zákon č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení a zákon č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest.  

Rozsah výkonu funkcie starostu, ako aj určenie jeho platu, je kompetencia obecného 

zastupiteľstva. Podľa ustanovenia § 11 odsek 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení sa uvádza: „Obecné zastupiteľstvo rozhoduje o základných otázkach života obce, 

najmä je mu vyhradené: určiť plat starostu podľa osobitného zákona a určiť najneskôr 90 dní 

pred voľbami na celé funkčné obdobie rozsah výkonu funkcie starostu; zmeniť počas 

funkčného obdobia na návrh starostu rozsah výkonu jeho funkcie“. 

Obecné zastupiteľstvo musí v dostatočnom predstihu pred komunálnymi voľbami určiť jeho 

úväzok na celé volebné obdobie. Počas volebného obdobia možno zmeniť (predĺžiť alebo 

skrátiť) úväzok starostu len na jeho návrh. 

Oprávnenia a kompetencie starostu nie je potrebné určovať, nakoľko sú upravené zákonmi a 

všeobecne záväznými nariadeniami. 

Tento návrh uznesenia je v súlade s ustanoveniami zákona č. zákona č. 180/2014 o 

podmienkach výkonu volebného práva v platnom znení a zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov. 
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Umiestňovanie volebných plagátov upravuje VZN č. 4/2015 o umiestňovaní volebných 

plagátov. 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A)  Určilo 

V zmysle § 166, ods. 3 zák. č. 180/2014 o podmienkach výkonu volebného práva v platnom 

znení 3 (tri) viacmandátové volebné obvody, v ktorých sa v komunálnych voľbách v roku 

2022 budú voliť poslanci obecného zastupiteľstva, a to: 

 

Viacmandátový volebný obvod č. 1 pre voľby poslancov v časti obce Poniky, v ktorom sa 

budú voliť 5 (piati) poslanci 

 

Viacmandátový volebný obvod č. 2 pre voľby poslancov v časti obce Ponická Lehôtka, 

v ktorom sa budú voliť 2 (dvaja) poslanci 

 

Viacmandátový volebný obvod č. 3 pre voľby poslancov v časti obce Ponická Huta, v ktorom 

sa budú voliť 2 (dvaja) poslanci. 

 

B) Vytvorilo  

V zmysle § 166, ods. 4 zák. čo, 180/2014 o podmienkach výkonu volebného práva v platnom 

znení jeden jednomandátový volebný obvod pre voľby starostu obce, ktoré sa budú konať 

v komunálnych voľbách v roku 2022. Územie jednomandátového volebného obvodu, 

v ktorom sa volí starosta, je zhodné s územím obce.  

 

C) Určilo 

V zmysle § 11, ods. 4, písm. i) zák. čo. 369/1990 Rozsah výkonu funkcie starostu obce 

Poniky pre volebné obdobie 2022 – 2026 na plný úväzok.  

 

D) Požiadalo 

Starostku obce zverejniť v zmysle § 166, ods. 3 zák. č. 180/2014 o podmienkach výkonu 

volebného práva v platnom znení určenie volebných obvodov a určenie počtu poslancov, ktorí 

sa majú vo volebných obvodoch voliť v komunálnych voľbách v roku 2022. 

Hlasovanie: 8/0/0 
 

 

K bodu č. 13  Rôzne 
Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - podrobne informuje prítomných o plánovanom 

svetelnom zvýraznení prechodov cez cesty pri budovách MŠ a ZŠ, obec dostala ponuku na 

označenie cez solárny pohon, je navrhnuté svetelné označenie z oboch strán cesty, lebo nie sú 

vybudované chodníky po oboch stranách cesty, toto svetelné označenie bude financované zo 

zdrojov obce 

JUDr. Veronika Poliaková, poslankyňa ObZ: - tento typ označenia považuje za absolútne 

nevyhnutný, a to hlavne kvôli početnej premávke a rýchlej jazde po predmetných cestách  

- Každý poslanec ObZ sa k tomuto svetelnému označeniu vyjadruje súhlasne  

Mgr. Katarína Piarová, poslankyňa ObZ: - žiada o písomné upozornenie firiem, ktorých 

traktoristi jazdia po obci, aby jazdili pomalšie 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - ďalej informuje, že firma CitySafety, ktorá by toto 

označenie realizovala, má momentálne na sklade 8 ks takýchto označení, čo bez problémov 

pokrýva naše potreby  
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Ing. Jana Ondrejková, starostka obce:  - informuje prítomných o situácii s IBV Poľná ulica 

– rieši sa elektrické pripojenie plánovanej výstavby so spoločnosťou SSD a o podrobné 

vysvetlenie žiada poslanca ObZ Ing. Stanislava Krajana 

Ing. Stanislav Krajan, poslanec ObZ: - informuje, že inštaláciu elektrických sietí platí SSD 

a prípojky k jednotlivým domom si platí každý vlastník sám, je tam viac, je na výber: buď, že 

až po kolaudáciu bude všetko financovať obec, alebo to zaplatí SSD. Druhá možnosť 

znamená, že možno to bude o rok dlhšie trvať, komunikuje s manažérmi, ale on odporúča, aby 

to obec nerobila, je to veľmi veľa administratívnych úkonov a v tomto prípade zamestnanci 

SSD nepomôžu obci. Ďalej tvrdí, že k predmetnej zmluve sa vyjadriť treba, ale netreba ju 

podpísať. Konštatuje, že ostatná infraštruktúra, ako cesty, voda aj stavebné povolenia sa môžu 

riešiť aj bez elektrických prípojok a počas týchto príprav sa bude pracovať aj na riešení 

elektriny 

JUDr. Veronika Poliaková, poslankyňa ObZ: - pýta sa, či sa dá predať stavebný pozemok 

aj bez elektrickej prípojky, či to nie je prekážka 

Ing. Stanislav Krajan, poslanec ObZ: - odpovedá, že predať sa dá bez problémov a pýta sa, 

kedy sa budú predávať prvé pozemky 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že záleží od toho, ako dlho bude trvať 

vybavenie stavebného povolenia, ale s určitosťou vie povedať, že dva roky to trvať nebude 

- Prebieha diskusia o tom, či bude elektrinu pre IBV Poľná ulica riešiť obec alebo 

SSD 

Ing. Stanislav Krajan, poslanec ObZ: - opätovne upozorňuje na rozsiahly proces týkajúci sa 

všetkých susediacich aj zasiahnutých pozemkov  

Jana Klimová, hlavná kontrolórka obce: - hovorí z vlastnej skúsenosti, že spoločnosť SSD 

robí veľké problémy s projektami aj s revíznymi správami, pokiaľ nie sú oni ich riešiteľmi 

Ing. Stanislav Krajan, poslanec ObZ: - konštatuje, že skôr ako za dva roky sa to nedá 

vybaviť, a to ako obec tak ani SSD 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - konštatuje, že obec už rieši projektovú 

dokumentáciu cesty aj sietí 

Ing. Stanislav Krajan, poslanec ObZ: - konštatuje, že je dobre, že projekt bude skôr, aspoň 

sa SSD pri riešení bude mať od čoho odraziť  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - všetko potrebné okolo pripojenia elektriny pre IBV 

zafinancuje obec a potom sa bude čakať, koľko z toho SSD refunduje, už aj v rozpočte sú 

naplánované zálohy na pozemky, a práve z týchto záloh sa urobia siete, je to podľa nej 

najschodnejšia cesta  

Jana Klimová, hlavná kontrolórka obce: - upozorňuje, že dopredu treba mať k dispozícii 

pre záujemcom typy domov na výber  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že domy budú nakreslené presne na 

mieru a bude spracovaná aj ich vizualizácia 

JUDr. Veronika Poliaková, poslankyňa ObZ: - pýta sa na ihrisko na ulici Hriadky, či sa 

tam ešte plánuje dať ešte niečo na podklad okolo zariadení pre deti 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že podklad bude vysypaný ešte 

kamienkami, len sa čaká, kým podložie uľahne 

Martina Šalková, poslankyňa ObZ: - pýta sa, kam pôjdu posilňovacie stroje 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že tieto stroje budú umiestnené na 

športovom areáli na Horedoliní a sú financované z úspešného projektu z financií BBSK 

JUDr. Veronika Poliaková, poslankyňa ObZ: - pýta sa ešte na umiestnenie lavičiek na 

detskom ihrisku na ulici Hriadky 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že už sa objednali aj lavičky aj 

kvetináče 
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Ing. Stanislav Krajan, poslanec ObZ: - pýta, či si p. Kaplán ako majiteľ pohostinstva 

Ponická Huta má pýtať nejaké povolenie na správcovstvo športového areálu za touto 

prevádzkou   

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že o postupe už p. Kaplána viackrát 

informovala a čo sa týka projektu na rekonštrukciu tamojšieho športového areálu, má zatiaľ 

neoficiálnu odpoveď, že tento projekt opäť nebol úspešný 

Ing. Stanislav Krajan, poslanec ObZ: - informuje o výtlkoch na miestnych komunikáciách, 

ako aj na štátnej ceste v časti obce Ponická Huta a o potrebe ich opráv  

Ing. Vladimír Farkaš, poslanec ObZ: - informuje o podnetoch od mamičiek – diery v plote 

na detskom ihrisku na Nám. Pod krížom, potreba nainštalovať záchytnú sieť na plot nad 

potokom, o potrebe dať na podložie gumu pod kolotoč 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - informuje, že zrealizuje obhliadku miesta a urobia 

sa potrebné opravy a úpravy 

Ing. Vladimír Farkaš, poslanec ObZ: - informuje o výtlkoch na miestnych komunikáciách, 

ako aj na štátnej ceste v časti Ponická Huta, konkrétne sa jedná o prepadnutú cestu v blízkosti 

RD p. Ing. Pavla Lališa smerom ku kostolu pri zvodidle, ďalej na väčšiu jamu pri RD Ing. 

Dušana Čupku, väčší úsek rozbitej št. cesty pri RD p. Miroslavy Reguliovej (zrejme sa jedná 

o neupravenú cestu po oprave vodovodného potrubia, jeho rodina už bola v tejto veci viackrát 

osobne na STVPS, ale neprišli). Ďalej sa pýta na kosenie verejných priestranstiev s návrhom, 

či neosloviť s touto ponukou občanov z časti Lešť  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - informuje, že časť Ponická Huta už postupne 

vykáša p. Ján Magna 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ: - informuje, že má vedomosť, že prácu hľadá aj p. 

Vlastimil Šimčík z lokality Lešť 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: – konštatuje, že tento pán je občan Dúbravice, ale 

môže ho osloviť 

Ing. Vladimír Farkaš, poslanec ObZ: - informuje, že sa podarilo zorganizovať po dlhej 

dobe prvý výlet pre deti z MŠ a vyjadruje vďaku p. učiteľkám  

Ing. Vladimír Farkaš, poslanec ObZ: - pýta sa, čo sa ide robiť s alarmujúcou situáciou 

medveďa hnedého najmä v časti Ponická Huta, hovorí o tom, že on sám už viackrát 

kontaktoval zásahový tím, situácia na Ponickej Hute je neúnosná a ľudia sa už boja vychádzať 

na záhrady aj von z obce, boja sa aj o deti  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - konštatuje, že tento problém je na mnohých 

miestach na Slovensku, taktiež podrobne informuje o rokovaní ministrom ŽP, ktorý verejne 

tvrdí, že medvede nie sú premnožené, vôbec nerieši našu situáciu, ale rieši tzv. medvediu 

turistiku. Podrobne informuje o informáciách z protestov, tlačových konferencií a pod.  

Ing. Juraj Piar, člen PZ Bukovinka: - informuje, že za posl. 30 rokov sa v katastri našej 

obce odstrelilo len 6 medveďov  

Ing. Vladimír Farkaš, poslanec ObZ: - informuje, že podľa jeho vedomosti nebezpečenstvo 

v rámci výskytu medveďa predstavuje chata p. Petra Lališa v lokalite Kúty, kde sa údajne 

nachádzajú potraviny, žiada o obhliadku miesta a v prípade potvrdenia týchto informácií mu 

treba poslať výzvu a príp. dať aj pokutu 

Ing. Juraj Piar, člen PZ Bukovina: - informuje, že údajne žijú na Ponickej Hute aj ľudia, 

ktorí majú opačný názor, sú to napr. členovia n. o. CEPA, ktorí údajne zasielajú priamo na 

ministerstvo ŽP nepravdivé informácie. Apeluje na poslancov ObZ, aby oznámili občanom, 

že ak  niekto nájde miesto, kde sa prikrmuje, treba dať vedieť PZ Bukovina, poľovníci už 

odstránili viac takýchto dokrmovísk a momentálne sa oficiálne nedokrmuje žiadna zver 

Mgr. Katarína Piarová, poslankyňa ObZ: - pýta sa, v akom stave je obnova oplotenia 

okolo evanjelického cintorína 
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Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - informuje, že práve prebieha súťaž na 

zhotoviteľa, táto zákazka bude stáť cca 20 tisíc eur. Najproblematickejšia je situácia 

s plotom, ktorý je roky zasypávaný zemou - hlavne na strane od bytoviek a tam sú 

nahromadené aj smeti 

Mgr. Katarína Piarová, poslankyňa ObZ: - ďalej informuje, že sa vytvárajú aj nové 

smetiská v strede cintorína, občania odpad z hrobov z rôznych dôvodov nezanesú hore do 

kontajnera. Pýta sa, či by sa na tieto miesta nemohli dať aspoň vrecia 

Božena Bukvajová, účtovníčka obce: - hovorí o možnosti dať menší kontajner k spodnej 

bráne  

Mgr. Katarína Piarová, poslankyňa ObZ: - pýta sa, či už prebehlo pracovné stretnutie 

ohľadne havarijného stavu rodného domu Štefana Žáryho 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ: - informuje, že sa pýtal p. farára, aký ma na to názor a 

či sa tento nepriaznivý stav bude riešiť, volal aj dozorkyni ev. cirkvi v Ponikách, ale 

vníma z ich strany pasivitu. Skúsi ešte kontaktovať p. farára, ale má vedomosť, že ev. 

cirkev nemá na rekonštrukciu peniaze. Pýta sa, či by sa nedal nejakým spôsobom 

zrealizovať prevod tejto nehnuteľnosti na obec, nateraz by bolo treba aspoň upratať okolie 

tejto nehnuteľnosti 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - reaguje, že v súčasnosti je riešenie tohto stavu 

výlučne v kompetencii ev. cirkvi ako výlučného vlastníka 

Bc. Pavol Ondrejko, prednosta OcÚ: - navrhuje, aby si členovia ev. cirkvi urobili 

brigádu 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - vyjadruje sa súhlasne a v prípade nezjednania 

nápravy vidí možné riešenie aj vo zvolaní št. stav. dohľadu, ktorý môže nariadiť úplnú 

asanáciu stavby, a to z dôvodu ohrozenia bezpečnosti a zdravia občanov 

Bc. Pavol Ondrejko, prednosta OcÚ: - vyjadruje sa, že v spolupráci s Ing. Matulom 

zorganizujú brigádu 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - informuje, že opäť vyzve v tejto veci p. farára 

na rokovanie  

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ: - pýta sa na situáciu ohľadne výkopových prác p. 

Pavla Kosca, či je možnosť, aby spoločnosť Slovak Telekom preložila stĺp, ktorého 

umiestnenie je kvôli plánovanej výstavbe nového RD nevhodné 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že spoločnosti sa poslal list, aby si 

urobili prekládky, lebo aj na obecných stĺpoch na rozhlas majú upevnené káble, taktiež 

boli upozornení na fakt, že mnohé ich stĺpy sú krivé a môžu spadnúť 

Bc. Pavol Ondrejko, prednosta OcÚ: - taktiež upozorňuje na nežiaduci stav, kde 

spoločnosť Slovak Telekom necháva na stĺpoch káble aj po odstránení prípojok, písalo sa 

im, aby aj odstránili káble 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ: - pýta sa, či sa plánuje asfaltovať otočka na Ponickej 

Lehôtke 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že zatiaľ nie  

Ing. Stanislav Krajan, poslanec ObZ: - upozorňuje na havarijný stav dlhodobo 

neobývaného domu RD Bukovinka č. 52, ktorý taktiež treba opraviť alebo asanovať  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že s majiteľkou sa nedá už dlhodobo 

spojiť, nepreberá si poštu a aj v tomto prípade navrhuje zvolať štátny stavebný dohľad  

Ing. Stanislav Krajan, poslanec ObZ: - pozýva prítomných na akciu „Majster kotlíka“, 

ktorá bude na Ponickej Hute 

Mgr. Katarína Piarová, poslankyňa ObZ: - pozýva prítomných na plánované podujatie 

„Letné kino“ 
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Občianka Anna Lakatošová: - pýta sa na situáciu okolo svojho súdneho sporu s obcou, 

konkrétne že či  Najvyšší súd SR vrátil prejednávanie sporu úplne na začiatok alebo iba 

Krajskému súdu 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že prípad bol vrátený na Krajský 

súd 

Občianka Anna Lakatošová: - žiada, aby si oznámenie z Najvyššieho súdu aj súvisiacu 

dokumentáciu mohla prečítať 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odporúča p. Lakatošovej, aby písomne 

požiadala o sprístupnenie tejto dokumentácie 

Pavol Lomen, veliteľ DHZ: - informuje o potrebe opravy vodovodnej pumpy na detskom 

ihrisku – ulica Do Hája 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že o probléme vie a pumpa bude 

opravená, ale najskôr bude potrebné urobiť rozbor vody 

Pavol Lomen, veliteľ DHZ: - informuje, že komunikoval s kat. p. farárom ohľadne 

vodovodnej prípojky do kat. cintorína. P. farár sa údajne vyjadril, že voda na cintorín 

môže ísť z fary za podmienky, že na odbočke do starej školy bude umiestnený vodomer 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - je to pre ňu nová informácia, nakoľko 

predchádzajúci p. starosta sa vyjadril, že takéto pripojenie vody na cintorín nie je možné 

a táto nová informácia je pre ňu pozitívna, ale má podozrenie, že voda sa nemíňa len pre 

potreby návštevníkov cintorína. Určite bude v tejto veci s p. farárom rokovať.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A) Zobralo na vedomie 

- Diskusný príspevok Ing. Jany Ondrejkovej, starostky obce ohľadne potreby osadenia 

značiek a svetelnej signalizácie pri budovách ZŠ a MŠ  

- Diskusný príspevok Ing. Jany Ondrejkovej, starostky obce Poniky ohľadne rozšírenia 

pôsobnosti OPL, spol. s r. o. Poniky aj o stavebnú činnosť a o plánovaných prácach, ktoré 

vďaka tomuto doplneniu činnosti bude môcť obec realizovať vo vlastnej réžii 

- Diskusný príspevok Mgr. Kataríny Piarovej, poslankyne ObZ ohľadne potreby upozornenia 

miestnych firiem, ktorých zamestnanci jazdia po obci na traktoroch, na potrebné zníženie 

rýchlosti pri prejazde obcou 

- Diskusný príspevok Ing. Stanislava Krajana, poslanca ObZ ohľadne jestvujúcich možností 

na vybudovanie elektrickej siete v plánovanej IBV na Poľnej ulici 

- Diskusný príspevok JUDr. Veroniky Poliakovej, poslankyne ObZ ohľadne dobudovania 

detského ihriska na ulici Hriadky – doplnenie podkladového materiálu a lavičiek 

- Diskusný príspevok Ing. Stanislava Krajana, poslanca ObZ ohľadne správcovstva a úprav 

športového areálu Ponická Huta 

- Diskusný príspevok Ing. Vladimíra Farkaša, poslanca ObZ ohľadne dobudovania detského 

ihriska Ponická Huta – doplnenie podkladu pod kolotoč, oprava oplotenia a nainštalovanie 

zádržnej siete na plot 

- Diskusný príspevok Ing. Vladimíra Farkaša, poslanca ObZ ohľadne potreby opravy výtlkov 

na miestnych komunikáciách, ako aj na štátnej ceste v časti obce Ponická Huta 

- Diskusný príspevok Ing. Vladimíra Farkaša, poslanca ObZ ohľadne potreby kosenia 

verejných priestranstiev v časti obce Ponická Huta s návrhom osloviť s ponukou na tieto 

práce občanov z MRK 

- Diskusný príspevok Ing. Vladimíra Farkaša, poslanca ObZ ohľadne potreby riešenia 

alarmujúcej situácie s výskytom medveďa hnedého v intraviláne časti obce Ponická Huta 

-   Diskusný príspevok Ing. Jany Ondrejkovej, starostky obce Poniky ohľadne prebiehajúcej 

komunikácie, protestov a výsledkov rokovaní s ministrom životného prostredia v súvislosti 

s nadmerným výskytom medveďa hnedého v katastri obce 
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- Diskusný príspevok Mgr. Kataríny Piarovej, poslankyne ObZ ohľadne rekonštrukcie 

oplotenia evanjelického cintorína, ako aj o potrebe umiestnenia ďalšieho menšieho kontajnera 

na odpad v tomto cintoríne 

- Diskusný príspevok Ing. Petra Matulu, poslanca ObZ ohľadne potreby riešenia havarijného 

stavu budovy – rodný dom Štefana Žáryho 

- Diskusný príspevok Ing. Pavla Ondrejku, prednostu OcÚ ohľadne možnosti zorganizovania 

brigády na úpravu okolia rodného domu Štefana Žáryho 

- Diskusný príspevok Ing. Petra Matulu, poslanca ObZ ohľadne potreby prekládky stĺpa na 

otočke autobusov Ponická Lehôtka, ktorý je vo vlastníctve spoločnosti Slovak Telekom 

a ohľadne potreby vyasfaltovania časti tejto otočky 

- Diskusný príspevok Ing. Jany Ondrejkovej, starostky obce ohľadne prebiehajúcej 

komunikácie so spoločnosťou Slovak Telekom ohľadne potreby odstránenia prebytočných 

káblov a stĺpov z našej obce, ako aj opravy poškodených a vykrivených stĺpov 

- Diskusný príspevok Ing. Stanislava Krajana, poslanca ObZ ohľadne potreby asanovania RD, 

Bukovinka s. č. 52, s návrhom realizácie štátneho stavebného dohľadu 

- Diskusný príspevok Ing. Stanislava Krajana, poslanca ObZ ohľadne pripravovaného 

podujatia „Majster kotlíka“, ktoré sa bude konať 02. 07. 2022 v časti Ponická Huta 

- Diskusný príspevok Ing. Jany Ondrejkovej, starostky obce ohľadne pripravovaného 24. 

ročníka DFF „Zdola ponickýho mlyna“ 

- Diskusný príspevok Mgr. Kataríny Piarovej, poslankyne ObZ ohľadne pripravovanej akcie 

„Letné kino“  

- Diskusný príspevok p. Pavla Lomena, veliteľa DHZ ohľadne potreby opravy vodovodnej 

pumpy na detskom ihrisku ulica Do Hája, ako aj ohľadne potreby doriešenia vodovodnej 

prípojky v katolíckom cintoríne v Ponikách s návrhom inštalácie vodomeru pred odber vody 

na cintoríne.  

Hlasovanie: 8/0/0 

 

 
V závere starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť na 22. zasadnutí ObZ obce 

Poniky. 

 

 

Zapisovateľka:  Mgr. Jana Turčanová, v.r.     ............................................. 

 

Overovatelia zápisnice:          Ing. Alena Ježeková, v.r.                   ............................................ 

  

     Martina Šalková v.r.                          ............................................ 

 

Prednosta obecného úradu:  Bc. Pavol Ondrejko, v.r.         ............................................ 

 

Starostka obce :  Ing. Jana Ondrejková, v.r.       ............................................ 


